- (一)為讓本校能持續改善達致臻美,現誠邀部份家長填寫「持分者對學校意見問卷」, 按教育局之指示以抽籤方式分配問卷,讓新學年作改善計劃之參考,派發日期: 6月20日(星期五),截止交回表格日期:6月27日(星期五)。
- (二) 7月10日(星期四)派發兒童學習歷程檔案及假期作業,7月11日(星期五)為散學禮,將會派回本學期物資,因此7月10及11日學生只需帶空書包,杯碟、毛巾及毛巾盒回校便可以。
- (三)為方便郵寄開課通知予新學年在讀生,請家長在學校派發之信封上清楚寫上通訊 地址,毋須貼上郵票,完成後請於6月27日前交回班主任。本校升班分配是按照 原定之班別分成三組,平均分配入各班,讓學生認識更多同學。開課通告於8月 8日以郵遞方式寄出,分班名單將上載於本校網頁內 www.tmllsykg.edu.hk,如在 8月16日仍未收到開課通知,請致電回校查詢。
- (四)「寫字比賽」低班及高班獲最高票數名單如下:

低 班:上2C 林知言 (156 票)、上2B 李衍澄 (83 票)、下2A 林穎滺 (82 票) 高 班:上3C 石浚鋒 (122 票)、上3C 林奕瞳 (116 票)、上3A 黃彥諾 (98 票) ★共收回399 份家長投票表格,佔全校71%。

★請注意: 所有投票活動均由家長選出;全校教職員均不會參與投票,以示公允。

順德聯誼總會 屯門梁李秀娱幼稚園 2025 年 6 月 20 日

- (1) To ensure our school continues to improve and achieve excellence, we sincerely invite some parents to fill out the "Stakeholder Feedback Survey." According to the Education Bureau's instructions, the questionnaires will be distributed by lottery, serving as a reference for improvement plans for the new school year. Distribution date: June 20 (Friday); deadline for returning the forms: June 27 (Friday).
- (2) On July 10 (Thursday), we will distribute children's learning portfolios and holiday homework. July 11 (Friday) will be the closing ceremony, and materials for this semester will be sent back. Therefore, on July 10 and 11, students only need to bring an empty school bag, along with a cup, plate, towel, and towel box.
- (3) To facilitate the mailing of course notifications to students enrolled for the new school year, parents are requested to clearly write their mailing address on the envelopes distributed by the school. No postage is required. Please return the completed envelopes to the class teacher by June 27. The class allocation for the next school year will be divided into three groups based on the original classes, ensuring an even distribution among classes so that students can meet more classmates. Course notifications will be mailed out on August 8, and the class lists will be uploaded to our school website at www.tmllsykg.edu.hk. If you have not received the notification by August 16, please call the school for inquiries.
- (4) The list of winners for the "Writing Competition" in both K2 and K3 classes with the highest votes is as follows:
 - K2 Classes: 2C AM Lam Chi Yin (156 votes), 2B AM Lei Hin Ching (83 votes), 2A PM Lam Wing Yau (82 votes)
 - K3 Classes: 3C AM Shek Tsun Fung (122 votes), 3C AM Lam Yik Tung Quincy (116 votes), 3A AM Wong Yin Nok (98 votes)
 - ★ A total of 399 parent voting forms were collected, accounting for 71% of the school.
 - ★ Please note: All voting activities are conducted by parents; all school staff will not participate in the voting to ensure fairness.

Shun Tak Fraternal Association

Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

June 20, 2025